
ÒCal replantejar les inversions del PUOSCÓ

En el nou cicle econ�mic, i en la prioritzaci� que en podran fer els ajuntaments, caldr� plantejar-se com es

destinen els diners. En aquest sentit, l'alcalde de Salt i president de la Diputaci� de Girona, Jaume Torremad�, va

fer un pas endavant i va exposar la necessitat f ins i tot de replantejar-se el sentit del Pla ònic d'Obres i Serveis

de Catalunya (PUOSC). Per Torramad�, el moment de les grans obres ha passat de moment. Torramad� va

explicar que les subvencions del PUOSC s'hauran de focalitzar en obres m�s petites i f ins i tot en intervencions

de manteniment i no pas en projectes nous, actualment totalment aturats. Ara mateix, i especialment aquest

2012, en el per�ode de revisi� de les subvencions del PUOSC, molts ajuntaments van demanar o b� un increment

de la subvenci� Ðen aquest aspecte es van desestimar totesÐ o b� modif icar-ne el sentit, dirigint-les cap a altres

actuacions m�s priorit�ries, les quals es van estimar. Torramad� va exposar que, a banda de la pol�mica sobre

si cal o no suprimir les diputacions, ara mateix, i com a dada objectiva, el 30% del pressupost de la Diputaci� de

Girona s'adre�a als ajuntaments en forma de subvencions.

La visi� optimista, tot i que cr�tic amb el funcionament de l'administraci�, la va posar durant el coláloqui l'alcalde

de Sant Feliu de Gu�xols, Joan Alfons Alb� (CiU): ÒMalgrat el que fem les administracions, la societat sempre tira

endavant.Ó Perqu�, tot i aix�, i segons Estanis Puig, alcalde de l'Escala (PSC), es posa com a exemple de mala

gesti� els ajuntaments, i Òaix� no �s cer tÓ.
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